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نماینده شرق هرمزگان در مجلس خواستار شد:

قابل توجه کیشوندان محترم
بولینگ مریم با رعایت ضوابط شورای سلامت جزیره همه روزه از ساعت 10 صبح یکسر ه باز است

فرصت طلایی وزنه برداری ایران برای کسب کرسی جهانی

عنوان بهترین »اسلم دانک« بسکتبال جهان به ارسلان کاظمی رسید

تسریع عملیات اتمام ساخت ورزشگاه ده هزار نفری میناب 
تمجید فدراسیون جهانی از برادران عالمیان

شکور قهرمان شطرنج آنلاین هرمزگان شد

گروه ورزشــي -لیــگ فوتبال و 
فوتسال زنان مدتی است که بدلیل کرونا 
تعطیل شده است و خبری هم از تصمیم، 

مسوولان ســازمان لیگ برای برگزاری 
این رقابت ها نیســت. فصلــی که از نظر 
ســرمربیان فوتســال تیم های باشگاهی، 

دوران شگفتی ها بود و به اعتقاد سرمربیان 
فوتبال یکی از منظم ترین فصل ها در طول 

تاریخ لیگ برتر زنان محسوب می شد.

شگفتی ســازی و منظم بودن لیگ 
با بحــران کرونا به پایان رســید و هنوز 
ســرمربیان و بازیکنان در انتظار تصمیم 
ســازمان لیگ هستند تا وضعیت خود را 
برای ادامه حضور در تیم مشخص کنند.

خیلــی از بازیکنــان فوتســال از 
بلاتکلیفی خســته شده اند و حتی عنوان 
کرده اند کــه هر هفته یک تصمیم به آنان 
ابلاغ می شود و باید با چمدانی در دست 
بــه محل تمریــن برونــد و در نهایت با 
منتفی شــدن تصمیم قبلی به شــهر خود 
بازمی گردند. فوتبالیســت ها هم عنوان 
کرده انــد که برخی از باشــگاه ها با آنان 
مذاکره کرده انــد اما چون وضعیت لیگ 

مشخص نیســت، نمی توانند تصمیمی 
برای ماندن یا رفتن بگیرند.

در کنار آن، بلاتکلیفی ســرمربیان و 
نیز باشــگاه ها و صرف هزینه های زیاد از 
مشــکلات پیش رو است.  چیزی تا آغاز 
فصل جدید لیگ برتر فوتبال و فوتســال 
باقی نمانده اما هنوز تکلیف این رقابت ها 
مشــخص نیست و اگر هم ادامه یابد باید 
هزینــه زیــادی صرف تســت کرونای 

بازیکنان شود.
جــدای از این مســایل بیشــترین 
ترکیــب چهــار تیم راه یافتــه به مرحله 
پلی آف فوتســال را ملی پوشان تشکیل 
می دهنــد که این بلاتکلیفــی به تیم ملی 

هم رســیده و سبب شــده تا تاریخ دقیق 
برگزاری اردوها مشخص نشود.

سازمان لیگ هم در جلسه ای تاریخ 
برپایی مرحله حذفی را به ۱۳ تیر موکول 
کرد اما با قرمز اعلام شدن وضعیت کرونا 
در خوزستان از این تصمیم منصرف شد 
و در نهایت در جلسه دوم زمان برپایی این 
رقابت ها را تا پایان این بحران اعلام کرد.

این در حالی اســت که مســابقات 
فوتسال و فوتبال مردان در حال برگزاری 
اســت و هفته گذشــته دیدار استقلال و 
فولاد در خوزستان برپا شد. گرچه تفاوت 
زیــادی میان ورزش زنان و مردان از نظر 
نبــود پخش تلویزیونــی و حامیان مالی 

وجود دارد اما اگر خوزستان در وضعیت 
قرمز بســر می برد چــرا هنوز تصمیم در 
مورد برگازری لیگ فوتسال زنان قطعی 

نشده است؟
در ایــن میان از نظــر رده بندی تیم 
شــرکت ملی حفاری اهــواز در صورت 
برگزار نشدن مرحله پلی آف قهرمان لیگ 
می شــود و نظر »مینا بارانی« سرمربی تیم 
این بود تا لیگ برتر با اعلام قهرمانی آنان 
خاتمه یابد. در صورت اعلام قهرمان این 
موضوع به ضرر سه تیم دیگر سایپا، هیات 
فوتبال خراســان و مس رفسنجان است، 
زیرا شانس قهرمانی را از دست می دهند 
و به غیر از ســایپا، سرمربیان ۲ تیم دیگر 

موافق ادامه مسابقات هستند.
از مدعیان قهرمانی لیگ فوتســال 
زنان که بگذریــم، وضعیت لیگ فوتبال 
زنان کاملا مشــخص است. شهرداری بم 
بــه عنوان قهرمان و وچان کردســتان در 
جایــگاه نایب قهرمان لیــگ قرار دارند. 
سرمربیان هم با یکدیگر به توافق رسیدند 
تا چهار دیدار پایانی لیگ را ادامه ندهند، 
زیرا برگــزاری آن تغییــری چندانی در 
وضعیت تیم ها در جدول ایجاد نمی کند. 
آنان مطمئن هستند که سازمان لیگ موافق 
ادامه مسابقات نیست اما نمی دانند که چرا 
تصمیمات قطعی خــود را در این زمینه 

اعلام نمی کند.

گروه ورزشــي - نماینده شــرق 
هرمزگان در مجلس شــورای اســلامی، 
گفت: ورزشــگاه ده هزار نفری میناب که 
یک دهه از آغاز شــروع بکار آن می گذرد 
هنوز تکمیل نشــده و باید هرچه سریعتر 

نسبت به اتمام این پروژه اقدام شود.
حســین رئیســی در دیــدار بــا 
محمودرضــا امیاری، مدیــرکل ورزش 
و جوانــان هرمزگان بر توجه بیشــتر به 
باشگاه های ورزشی شــرق استان تاکید 

کرد.
نماینده شــرق هرمزگان در مجلس 
شورای اسلامی، گفت: ورزشگاه ده هزار 
نفری میناب که یک دهه از آغاز شــروع 
بکار آن می گذرد هنوز تکمیل نشده و باید 
هرچه ســریعتر نسبت به اتمام این پروژه 
اقدام شود.رئیســی بیان کرد: ورزشــگاه 

شهید جهانگیر امینی میناب که مسابقات 
مختلفی در آن برگزار می شود از امکانات 
لازم خصوصا روشنایی مناسب برخوردار 
نمی باشد که باید اصلاح و بهسازی گردد.
عضو مجمع نمایندگان هرمزگان با 
اشاره به اینکه صبر ورزشکاران مینابی در 
خصوص ورزشگاه المهدی به سر رسیده 
و باید در اســرع وقت تحویل داده شود،  
خاطرنشان کرد: توجه به ورزش محلات 
و افزایش نشــاط اجتماعــی از مهمترین 

اهداف مجموعه ورزش و جوانان باشد.
مدیرکل ورزش و جوانان هرمزگان 
نیز در این دیدار از توجه ویژه این مجموعه 
به ورزش شــرق هرمزگان اشــاره کرد و 
گفت: پروژه ورزشــگاه المهدی در هفته 
دولت سال جاری به بهره برداری می رسد. 
محمودرضا امیاری افزود: امیدواریم 

با حمایت های مجمع نمایندگان هرمزگان 
در مجلس شــورای بتوانیم اعتبارات لازم 
جهت اتمام پروژه های نیمه تمام ورزشی 

استان را جذب نمائیم.

در این دیدار آخرین وضعیت پروژه 
های نیمه تمام ورزشــی شرق هرمزگان 
مورد بررســی قرار گرفت و بر تسریع در 

اتمام و تکمیل پروژه ها تاکید شد.

گروه ورزشي -فدراسیون جهانی 
تنیــس روی میز در گزارشــی به تمجید 
از برادران عالمیان پرداخت.فدراســیون 
جهانی تنیس روی میز نوشت: نوشاد و نیما 
عالمیان برادر هســتند که نوشاد در نوامبر 
۱۹۹۱ و نیما در دسامبر ۱۹۹۲ در بابل متولد 
شــدند. آنها در یک دهه گذشته تبدیل به 
چهره های شــناخته شده تنیس روی میز 
در صحنه های بین المللی شــدند. نوشاد 
و نیما در ســبک بازی خود بسیار متفاوت 
هستند. نوشــاد چپ دست و نیما راست 
دســت است.نوشاد در بک هندهای قوی 
و ابتــکاری که در بازی از خود نشــان می 
دهد، شاخص است. او بیش از هر بازیکن 
دیگــری در صحنه بین المللی  برای حفظ 

توپ در بازی تلاش می کند.
نیما عالمیان شــاید بــه اندازه بردار 
بزرگترش قوی نباشــد اما ثبات  و شور و 
نشــاطی که در مسابقه دارد از ویژگی های 

خاص او است.
۲01۲، سال مهم برای نوشاد

 نوشاد از سال ۲۰۰۹ در عرصه های 
بین المللی فعال است اما سال ۲۰۱۲ باعث 
شــکوفایی اوشد. او در سال ۲۰۱۲ در رده 
زیر ۲۱ ســال تور جهانی آلمان، کویت و 
مراکش برنده شــد و در مسابقات آفریقا 

شمالی مدال طلای انفرادی را کسب کرد.
در مســابقات رده زیر ۲۱ سال کره جنوبی 
و لهســتان تا نیمه نهایــی پیش رفت و در 
رده بزرگسالان هم تا یک چهارم نهایی بالا 
رفت.نمایش چشــمگیر او در رده زیر ۲۱ 
سال  فینال تورهای جهانی در هانگژو بود 
که با شکست برابر نماینده آلمان دوم شد.

بازی های المپیک
نوشــاد در بازی های المپیک ۲۰۱۲ 
شرکت کرد که نمایندگان استرالیا و هنگ 
کنگ را شکســت داد اما مقابل تیمو بول 

بازیکن مطرح آلمانی شکست خورد.
 نوشاد چهارسال بعد در المپیک ریو 

هم حضور داشــت و این بار برادرش نیما 
هم بود. 

نوشــاد برابــر بازیکن اســلوونی 
شکســت خورد و زود کنــار رفت و نیما 
ابتدا بازیکن آمریکا را شکست داد و سپس 
مقابل نماینده رومانی باخت.نوشاد عالمیان 
در مورد المپیک گفت: "المپیک برای من 
مانند ســایر مســابقات است. من همیشه 
ســعی کرده ام هر آنچه می توانم را در هر 

مسابقه انجام دهم و بهترین باشم."
 موفقیت در بازی های آسیایی

نوشــاد با عملکرد شایسته در بازی 
های آسیایی، شانس ها را برای ایران زنده 

کــرد. او در بازی های آســیایی جاکارتا 
توانست مدال برنز بگیرد که سومین مدال 
تنیس روی میز ایران در کل ادوار مختلف 

این بازی ها بود.
موفق با هم و جدا از هم

نوشــاد و نیما عالمیان در مسابقات 
اسپانیا که اوایل ســال ۲۰۲۰ برگزار شد، 
قهرمان جدول دونفره شدند و در مسابقات 
بلغارســتان ۲۰۱۹ نیز تا نیمه نهایی پیش 
رفتنــد و برنز دونفــره را گرفتند.  نیما هم 
بــه پیروی از برادرش راه او را پیش گرفته 
است و موفقیت هایی را به صورت انفرادی 
در تور های جهانی به دســت آورده است.

زمانــی که آنها با هم هســتند یک قدرت 
بزرگ هستند و وقتی که جدا از هم هستند 

نیز این قدرت را دارند.
 بدون ترید آنها دلیل اصلی این مسئله 
هستند که توانایی ایران برای رقابت مقابل 
نخبگان آســیا افزایش یافته است.نوشاد 
تاکنون در ۱۲ و نیما در ۹ مسابقه قهرمانی 

جهان حاضر شده اند. 
این تجربه می تواند برای رسیدن آنها 
به هدف بزرگی که دارند، بسیار ارزشمند 
باشد. اما تاکنون هیچ کدام از این دو برادر  
نتوانسته اند واجد شرایط برای حضور در 

المپیک ۲۰۲۰ باشند.

گروه ورزشي - علی اصغر شکور 
در هفتمین دوره رقابتهای آنلاین شطرنج 
هرمزگان موفق به کســب عنوان قهرمانی 

شد.
ایــن رقابتها با حضور ۴۳ شــطرنج 
باز از سراســر هرمزگان برگزار شــد که 
در پایان شــکور با کســب هشت امتیاز و 
 پوئن شکنی بیشتر، عنوان قهرمانی را از آن 

خود کرد.
در پایان این رقابتها پارسا رحیمی از 
بندرعباس با کسب ۸ امتیاز و پوئن شکنی 
کمتــر در جایگاه دوم ایســتاد و عبدالله 

بهادری از میناب با ۶ امتیاز سوم شد.
هم اکنــون ۴۵۰ نفــر در تمام رده 

های ســنی تحت پوشش هیات شطرنج 
هرمــزگان در این اســتان مشــغول این 
رشــته ورزشــی هســتند و تعــداد تیم 
 هــای فعال شــطرنج هرمــزگان ۲۰ تیم 

است .
به دنبال شــیوع ویــروس کرونا از 
اســفندماه پارسال، فعالیت ها و رقابتهای 
ورزشــی در هرمزگان تعطیل شده که در 
ایــن میان رقابتهای برخی از رشــته ها از 
جمله شــطرنج به صورت آنلاین برگزار 

می شود.
شطرنج از جمله رشته های ورزشی 
اســت که از مهمترین مزایای آن می توان 
به تقویــت حافظه، جلوگیری از آلزایمر، 

پــرورش هــر دو نیم کره مغــز، افزایش 
تمرکز،افزایش  توانایی  خلاقیت،افزایش 

 توانایــی حل مســئله و کمک به رشــد 
سلول های عصبی اشاره کرد.

لیگ فوتبال و فوتسال زنان همچنان در بلاتکلیفی

گروه ورزشي - وزنه برداری ایران شش ماه فرصت 
دارد تا با یک برنامه حساب شده برای گرفتن کرسی تاثیرگذار 
در فدراســیون جهانی تلاش کند.فدراســیون جهانی وزنه 
برداری با یک افشاگری در مورد وجود دوپینگ سیستماتیک 
و فساد مالی دچار تغییر و تحولات بزرگی شد که مهمترین 
آن رفتن تاماش آیان بعد از ۴۴ ســال از فدراســیون جهانی 
بود. اکنون قراراســت هم اساسنامه فدراسیون جهانی مورد 
بازنگری قرار بگیرد و هم انتخابات در ماه ژانویه ۲۰۲۱ یعنی 

شش ماه دیگر برگزار شود.
ایران از یارکشی ها عقب نماند

بــا توجه به اینکــه تاریخ برگــزاری انتخابات هم تا 
حدودی مشخص شــده است قطعا از الان رایزنی ها و یار 
کشــی ها بین کشورها آغاز می شود و ایران هم باید دست 
به کار شــود تا از قافله عقب نماند. از آنجا که مسئله گرفتن 

کرسی ملی است  نه شخصی بنابراین کمیته ملی المپیک و 
وزارت ورزش باید به این مســئله وارد شــوند و ابتدا ببینند 
برنامه فدراســیون ایران برای کسب کرسی در این انتخابات 
مهم چه چیزی است و چه گزینه هایی را مد نظر دارد و سپس 

وارد فاز رایزنی با کشورهای دیگر شوند.
ایران یکی از قدرت های وزنه برداری جهان اســت و 
باید کرسی اثر گذار داشته باشد. اینکه کشورهایی که حرفی 
زیادی برای گفتن در وزنه برداری ندارند اما کرسی تاثیر گذار 
دارند، نشان می دهد لابی گری ما ناموفق بوده است و دیگر 
وقت آن رسیده  پا را از عضویت در کمیته ها فراتر بگذاریم و 
به فکر گرفتن کرسی های مهم باشیم البته به شرطی که برنامه 

حساب شده ای برای آن داشته باشیم.
به کسب کرسی، ملی نگاه شود نه سلیقه ای

در انتخابات ســال ۲۰۱۷ ، وزنه بــرداری ایران برای 

گرفتن کرســی تلاش کرد اما حاصل آن  تنها عضویت در 
کمیته آموزش و پژوهش بود و دســت ایران از رســیدن به 
کرسی های مهم و تاثیر گذار کوتاه ماند. علی مرادی رییس 
فدراسیون وزنه برداری در انتخابات ۲۰۱۷، برای پنج پست 
ریاســت، دبیرکل، نایب رییــس اول، نواب رییس و هیات 
اجرایی ثبت نام کرد که از انتخابات چهار پست انصراف داد  

و در نواب رییس هم رای اعتماد نگرفت.
در کمیته فنی و پزشکی فدراسیون جهانی هم علیرضا 
قریشــی رییس هیات وزنه برداری خوزستان و داود باقری 

نایب رییس فدراسیون رای نیاوردند.
نکته ای که وجود دارد باید به بحث کســب کرســی 
ملی نگاه شــود یعنی مانند دوره قبل شــاهد این نباشیم که 
رییس فدراسیون برای تمام پست های مهم خود یا یارانش 
را معرفی کند و در نهایت هم بخواهد از رقابت انصراف دهد 
و یارانش نیز موفق به کســب کرسی نشوند. قهرمانان سابق  
جهان و المپیک وزنه برداری نیز در این مدت روی این مسئله 
تاکید داشــتند که انتخاب گزینه ها باید درست باشد و افراد 
کار بلد و با وجهه جهانی معرفی شوند. یک بار برای همیشه 
اختلافات کنار گذاشته شود و بهترین افراد برای کسب کرسی 

معرفی شوند. 
آیان هم نیست که مانع شود

پیش از این عنوان می شــد تاماش آیان رابطه خوبی با 
علی مرادی ندارد و اجازه نمی دهد ایران به کرسی های مهم 
برســد اما اکنون تاماش آیان رفته و تیمش هم قدرت قبل را 
ندارد و همین مسئله می تواند راه مذاکره را با مدعیان اصلی 
انتخابات باز کند. بنابراین نباید به سادگی از کنار این فرصت 
گذشت و این انتظار هست که ایران با یک برنامه قوی  نهایت 
تلاش خود را برای کسب کرسی مهم در وزنه برداری جهان 

به کار بگیرد.

گروه ورزشــي - نظر ســنجی فدراسیون جهانی 
بســکتبال برای انتخاب بهترین »اسم دانک« جهان در یک 

دهه اخیر با برتری ارسلان کاظمی به پایان رسید.
فدراســیون بین المللی بسکتبال )فیبا( اخیرا اقدام به 
نظرســنجی برای معرفی بهترین »اسلم دانک« جهان کرد. 
اســلم دانک ارســلان کاظمی در دیدار تیم های بسکتبال 
ایــران و یونان نیز یکی از گزینه های موردنظر فیبا در این 
نظرسنجی بود که موفق شد عنوان بهترین جهان را به خود 
اختصاص دهد. دیدار تیم های ملی بسکتبال ایران و یونان 
که اســلم دانک ارســلان کاظمی در آن به عنوان بهترین 
اســلم دانک بسکتبال جهان در یک دهه اخیر انتخاب شد 
درجریان رقابت های گزینشی المپیک ۲۰۱۶ ریو برگزار 
شــد.پیش از اینکه اســلم دانک ارسلان کاظمی در سطح 
جهانی به عنوان بهترین انتخاب شود، عنوان بهترین اسلم 
دانک آســیا و اقیانوســیه را به خود اختصاص داده بود و 
اینگونه راهی فینال شــده بود.بازیکنی از تیم ملی آنگولا 
حریف ارســلان کاظمی در فینال نظرســنجی فیبا برای 
انتخاب بهترین اسلم دانک جهان در ۱۰ سال گذشته بود.

سرمربیان و بازیکنان تیم های باشگاهی در فوتبال و فوتسال زنان در حالی از مشخص نشدن تاریخ برگزاری مسابقات گلایه می کنند که سازمان لیگ
 هنوز نتوانسته تصمیم قاطعی در این خصوص بگیرد.

درخواست غلامرضا محمدی از فدراسیون کشتی؛

مربیان تیم ملی در مسابقات لیگ برتر حضور نداشته باشند
گروه ورزشــي - با درخواست 
ســرمربی تیم ملی و موافقت فدراسیون 
کشــتی مربیان تیم ملی در لیگ برتر این 

رشته حضور نخواهند داشت.
بنا به درخواست سرمربی تیم ملی 

کشتی آزاد و موافقت فدراسیون کشتی، 
مربیان تیم ملی کشــتی آزاد در لیگ برتر 

این رشته حضور نخواهند داشت.
این در حالی است که طبق آیین نامه 
سازمان لیگ فقط مدیر و سرمربی تیم های 

ملی بزرگســالان که به صورت رسمی با 
فدراسیون کشــتی قرارداد دارند، مجوز 

حضور در لیگ برتر را نداشتند.
غلامرضا محمــدی در مورد این 
تصمیــم گفت: به منظور حفظ شــأن و 

جایگاه مربیــان تیم ملی، تمرکز بر روی 
برنامه های این تیم و جلوگیری از هرگونه 
شائبه و حواشی، از فدراسیون درخواست 
کردم تا مربیان تیم ملی نیز در مســابقات 

لیگ برتر حضور نداشته باشند.
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